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Szanowna Pani, 

W odpowiedzi na interpelację nr INT.6.0003-239/20, która dotyczyła 

możliwości powstania w województwie śląskim strategii wsparcia osób 

niepełnosprawnych poniżej przedstawiam stanowisko w przedmiotowej 

sprawie.  

W interpelacji podjęła Pani bardzo ważny temat wsparcia osób 

niepełnosprawnych.  

W swoich działaniach Województwo Śląskie będzie wspierało tworzenie 

przedsięwzięć wspomagających tę grupę społeczną. W obecnej chwili 

trwają prace nad stworzeniem „Polityki rozwoju sportu od 2021 roku”, 

zamierzamy również przygotować strategię wsparcia osób 

niepełnosprawnych. Zawarte w niej zapisy będą regulowały także kierunki 

rozwoju upowszechniania kultury fizycznej osób niepełnosprawnych 

zamieszkujących województwo śląskie. Dużym wsparciem przy tworzeniu 

ww. dokumentu będzie powstający Sejmik Osób Niepełnosprawnych 

Województwa Śląskiego, który pragnie powołać Zarząd Województwa 

Śląskiego.  

Wiedząc jak ważny w życiu człowieka jest sport, Zarząd Województwa 

Śląskiego  będzie starał się zapewnić możliwość upowszechniania kultury 

fizycznej osób niepełnosprawnych, w szczególności ich szkolenia, 

wspierania organizacji i uczestniczenia w wydarzeniach sportowych jak 

również wspierania działań mających na celu poprawę infrastruktury 

sportowej dedykowanej tej grupie społecznej.  

Ponadto w budżecie Województwa Śląskiego postaramy się zabezpieczyć 
środki, które pomogą w realizacji działań dotyczących Ośrodka 

Przygotowań Paraolimpijskich „START” w Wiśle. 

 

 

Z poważaniem 

 

Katowice, 10 listopada 2020 roku 
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